
posolstvo veľkej noci
Prežívame najkrajšie mesiace v roku. Slnko prebudilo 

prírodu. Zelená farba je krásne živá, kvety predpovedajú 
bohatosť plodov. Život naplno rozjasňuje celú našu prírodu 
a preniká aj do nášho srdca, myslenia i cítenia. Niet divu, 
že ľudia nazvali aj veľkonočné sviatky sviatkami jari. Je 
tu nielen časová súvislosť, ale aj zmysel veľkonočných 
sviatkov.

Niekto môže povedať – veľkonočné sviatky už skončili, 
načo o nich hovoriť. Lenže bolo by škoda zredukovať tak 
veľké sviatky iba na dobré jedlo a bohatú šibačku. Posol-
stvo Veľkej noci je ďaleko hlbšie, hovorí o živote, o novom 
živote. A to už nás zaujíma, lebo každý človek túži po živo-
te. Bohužiaľ, keď zapnem televíziu, tak je tam viac počuť 
o smrti. A zreteľne to vidím aj okolo seba, koľko bolesti, sm-
útku, chorôb …. A príčina? Sebectvo človeka. Či snáď nie? 
Len si všimnime, ako tvrdosť detí zabíja starých rodičov 
a nezáujem rodičov zraňuje malé deti. Sebectvo zabíja. 

A práve preto nám zjavne žiari posolstvo Veľkej noci – že 
láska je mocnejšia ako zloba, sebectvo, bolesť, ba i smrť. Kto 
sa odváži vzoprieť sladkému klamstvu sveta, ktorý vyzýva 
k sebectvu a rozhodne sa milovať nezištnou, odpúšťajúcou, 
dávajúcou lás-
kou, ten priná-
ša úľavu, upo-
kojenie, radosť 
a uzdravenie aj 
svojmu srdcu, 
aj srdciam ľudí 
okolo seba.

Prajem Vám 
všetkým, aby 
ste spoznali, kde 
máme možnosť 
čerpať silu a in-
špiráciu k tejto 
láske a nebáli 
sa ňou prinášať 
skutočný život 
do svojej rodiny 
a okolia.

Ján Fordinál,   
                 farár

Vážení spoluobčania,
nastal čas realizácie stanovených cieľov tak, ako 

som naznačil v januárovom Šintavskom spravodaji. 
V najbližšom čase začíname s rekonštrukciou telocvič-
ne a rekonštrukciou zasadačky obecného úradu. Spolu 
s nimi zahájime i budovanie multifunkčného ihriska v areáli 
školského dvora. Tieto akcie sú v štádiu podpisovania 
zmlúv a dohôd. Našim cieľom je ukončiť tieto práce tak, 
aby sa mohli odovzdať do užívania a slávnostne otvoriť na 
„DEŇ OBCE“, ktorý je stanovený na 30. augusta. V tento 
deň chceme osláviť spolu s Vami Výročie SNP, Deň 
štátnosti, koniec prázdnin ale i začiatok školského roka.

Nezaháľame ani v oblas-
ti príprav projektov v rámci 
eurofondov, envirofondov, 
ale ani v podávaní žiadosti 
na získanie fi nančných pro-
striedkov z rôznych oblastí 
v rámci Trnavského samo-
správneho kraja (TTSK). 
Najväčšiu pozornosť však 
kladieme na vypracovanie 
projektov na opravu škols-
kej budovy a na rekonštruk-
ciu námestia obce včetne 
priľahlých ciest (ich rozsah 
je limitovaný počtom žiakov, 
resp. obyvateľov). Súčasne s tým pripravujeme projekty 
na rekonštrukciu bývalej materskej školy a jej premenu 
na obecné nájomné byty.

Vážení spoluobčania,
obec v rámci možností, i v tejto ťažkej dobe urobí všet-

ko preto, aby sa nám 
v nej žilo lepšie. Avšak 
k tomuto cieľu by sme 
potrebovali i Vašu po-
moc, najmä v oblasti 
udržiavania poriadku 
a čistoty, ale i úpra-
vou a starostlivosti 
o predzáhradky a udr-
žiavanie verejných 
priestranstiev a verej-
nej zelene tak, ako to 
bolo zvykom pred nie-
koľkými rokmi. Veď aj 

takýmto spôsobom vyjadríte spolupatričnosť a túžbu po 
lepšom a krajšom spolunažívaní. Za to vám bude patriť 
vďaka a obdiv všetkých, ktorí sa u nás ocitnú. 

Už teraz Vám ďakujem.
Václav Jurčaga, starosta obce

ŽIVOT V OBCI výmena strechy
Na budúci rok 

oslávia naši hasiči 
125. výročie založe-
nia hasičského zboru 
v našej obci. Keďže 
hasičský zbor patrí 
medzi veľmi aktívne 
zložky, ktoré svo-
ju činnosť vyvýjajú 
takmer nepretržite, 
chceme aby budova 
požiarnej zbrojnice 

bola pripravená na toto výročie tak, ako sa patrí. Z toho 
dôvodu sme začali s jej rekonštrukciou a v rámci možností 
by sme chceli, aby k výročiu založenia dostala nový vzhľad 
a zároveň chceme, aby táto budova, ktorá tvorí dominantu 
námestia našej obce, vyzerala skutočne nádherne.

Myslím, že si to naši hasiči a tiež táto budova zaslúžia.

starosta obce
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Príhovor 
šéfredaktorky

Milí spoluobčania!
Po dlhej zime sa aj my 

pokúsime vkradnúť k Vám 
ako príjemné teplé jarné sl-
niečko. Verím, že aj Vy sa tešíte z pekné-
ho počasia (dúfam, že ešte bude, kým sa 
Vám dostane spravodaj do rúk) a rovna-
ko Vás potešia slová z nášho občasníka. 
Mňa osobne zahrial aj dobrý pocit, ktorý 
som mala z pozitívnych ohlasov na naše 
posledné januárové číslo. Za to ďakujem. 

Prajem Vám príjemnú pohodu pri čítaní.
Zuzana Endelová

Zo zasadnutia obecného 
zastupiteľstva

Obecné zastupiteľstvo na svojom 
zasadnutí dňa 23. 2. 2009 prerokovalo 
jednotlivé body programu a zobralo 
na vedomie:

• kontrolu plnenia uznesenia z predchád-
zajúceho zasadnutia
• informáciu o pridelení fi nančných pro-
striedkov na realizáciu multifunkčného 
ihriska v našej obci
• oznámenie o neschválení žiadosti o ne-
návratný fi nančný príspevok na rekon-
štrukciu strechy, okien a fasády Základnej 
školy s materskou školou kráľa Svätoplu-
ka v Šintave
• žiadosť Jozefa Popelku, trvale bytom 
Šintava č. 414 o odpredaj obecného po-
zemku parc.č. 522/33. K uvedenej žiado-
sti sa zastupiteľstvo vyjadrí po detailnej-
šom oboznámení sa so situáciou

Schválilo:

• kontrolu plnenia rozpočtu k 31. 12. 2008
• Všeobecne záväzné nariadenie obce 
Šintava č. 23/2009 o opatrovateľskej 
službe a spôsobe určenia a výške úhrady 
za poskytované sociálne služby
• Všeobecne záväzné nariadenie obce 
Šintava č. 24/2009 o podmienkach a spô-
sobe určenia výšky úhrady za poskytova-
né sociálne služby v Zariadení opatrova-
teľskej služby v Šintave
• Všeobecne záväzné nariadenie obce 
Šintava č. 25/2009 o podmienkach posky-
tovania jednorázových sociálnych dávok
• žiadosť kapelníka Dychovej hudby Šin-
tavanka o fi nančný príspevok na štipcové 
mikrofóny v čiastke 746,86 €
• odkúpenie budovy „záhradkárska pre-
dajňa“ v majetku ZO SZZ v Šintave za 1 € 
a zároveň sa schvaľuje dotácia na čin-
nosť ZO SZZ vo výške 1000 eur ročne
• výstavbu dopravného značenia na kri-
žovatkách na Dlhej ulici
• vybudovanie markízy nad vchodom 
do budovy materskej školy

Súhlasilo:

• s vyhlásením súťaže o najkrajšie 
upravené verejné priestory pred rodinnými 
domami. K uvedenému treba vytvoriť 
komisiu a určiť podmienky jej vyhlásenia.

ako sa býva v nových bytovkách?
Opýtali sme sa niektorých nájomníkov, pretože v júni uplynie rok, čo 

boli v našej obci odovzdané do užívania dve 
nové bytovky. Obec plánuje s výstavbou ďalších 
nájomných bytov a to rekonštrukciou budovy 
bývalej materskej školy. 

Zaujímalo nás teda, ako sa nájomníkom po roku 
bývania v nových bytoch páči. Väčšina z nich si 
nové bývanie pochvaľuje. 

Tu sú odpovede niektorých z nich:
Janka Drábiková: „Bývanie sa mi veľmi páči, 
prostredie je pekné, veľmi tichučké, všetko v poriadku, kolektív susedov 
veľmi dobrý. Vzadu za bytovkou by sme chceli ešte ihrisko pre deti 
a oplotenie.“
Monika Búziková: „Páči sa mi, a teraz, keď sa oteplilo je to lepšie, mali 
sme trošku problémy s plesňou na stenách.“
Petra Zoukarová: Veľmi sa nám bývanie páči, sme spokojní, pre takých 
mladých, ako sme my, je to super.“
Jozefína Žigmundová: „Som veľmi spokojná. Pre mňa to bola šanca na nový 
život. Bývam s mamou, aj ona je spokojná, byt je nový, čistý, útulný.“

Nájomníci sa zabývali, spokojne užívajú svoje bytové priestory. Slúžia im 
aj priestory okolo bytovky, ktoré sa snažia udržiavať v čistote a poriadku. 
Udržiavaním poriadku a čistoty vo vnútri i v okolí bytovky, správnym 
parkovaním svojich áut, vlastne dávajú aj najavo svoju vďaku za takú 
dobrú príležitosť mať kvalitné bývanie. Je to taktiež dôkaz, že výstavba 
bytov bola naozaj dobrá a správna voľba obce.

Zhovárali sa: Zuzana Endelová, Slávka Dobišová

Celoplošná celoobecná deratizácia 
- regulácia živočíšnych škodcov sa 
v našej obci uskutočnila v termíne 
od 1. 4. 2009 – 30. 04. 2009 v zmysle 
nariadenia Regionálneho úradu 
verejného zdravotníctva so sídlom 
v Galante.

Bola vykonaná v objektoch 
v správe a majetku obce, 
u podnikateľov a právnickych osôb 
v objektoch určených na podnikanie, 
v objektoch školských zariadení, 
zdravotníckych zariadení, zariadení 
sociálnych služieb, v areáloch 
živočíšnej výroby, v reštauračných 
zariadeniach, skladoch potravín 
a požívatín, fyzických osôb - 
občanov v rodinných domoch, 
v pinvičných priestoroch, pri chovoch 
hospodárskych zvierat.

Premnoženie živočíšnych škodcov, 
predovšetkým potkanov, myší 
a krýs je sezónnym problémom 
ľudských aglomerácií v jesenných 
a jarných mesiacoch. Dochádza 
k zamoreniu najmä suterénnych 
a pivničných priestorov objektov 
školských, zdravotníckych zariadení, 
zariadení sociálnych služieb, 
objektov slúžiacich na podnikanie, 
bytových a rodinných domov, 
potravinárskych prevádzok, pri 
chovoch hospodárskych zvierat, pri 
skládkach komunálneho odpadu.  
Uvedení škodcovia môžu byť 
príčinou ohrozenia verejného zdravia 
rôznymi prenosnými ochoreniami 
– salmonelózami, leptospirózou 
a pod.

Aktívnym prístupom k regulácii 
týchto škodcov a k tým ochrane 
verejného zdravia je práve vykoná-
vanie pravidelnej celoplošnej de-
ratizácie v stanovenom časovom 

intervale a prípravkami určenými 
a schválenými na tento účel. Termín 
sa stanovuje podľa znalostí o repro-
dukčnom cykle živočíšnych škodcov 
v jesenných a jarných mesiacoch. 
Celoplošný výkon deratizácie má 
zabezpečiť likvidáciu škodcov a má 
zabrániť migrácii škodcov z ošet-
rených objektov do objektov, ktoré 
neboli ošetrené prípravkami proti 
škodcom, určenými na tento účel.

-ds-

celoplošná celoobecná deratizácia

Miloš HRACHO     Šintava, Proletárska 381
• ŠALOVACIE DEBNENIA, STOJKY NASTAVITEĽNÉ, STOJKY 

DREVENÉ • KOZY NASTAVITEĽNÉ • LEŠENIA – RÁMOVÉ, 
HAKY, RÚRKOVÉ • VIBRAČNÉ DOSKY, NOHY • VIBRAČNÁ 

LATA • MIEŠAČKY • PONORNÝ VIBRÁTOR • BÚRACIE KLADIVÁ 
• VŔTAČKY – VRTÁKY OD 6 – 50 mm • AKU VŔTAČKY • 

MOTOROVÉ PÍLY • PRIAMOČIARE PÍLY • PÁSOVÉ BRÚSKY • 
KARBOBRÚSKY S DIAMANTOVÝMI KOTÚČMI • PRIEMYSELNÝ 
VYSÁVAČ • ZVÁRAČKA 220 V • ZVÁRAČKA TŔŇOVÁ NA VODU 

A KÚRENIE

: 0907 697 657      : 0910 998 788
V prípade záujmu o zapožičanie volajte:

Požičovňa stavebného 
náradia

Preskúšanie prevádzky-
schopnosti systému 

varovania obyvateľstva
V súlade s platnými legislatívnymi 

normami, usmernením nadriadených 
orgánov a uzavretej zmluvy o umiest-
není a prevádzkovaní zariadenia CO 
bude preskúšanie prevádzkyschop-
nosti sirén v roku 2009 v týchto termí-
noch: 15. 5., 12. 6., 10. 7., 14. 8., 11. 9., 
9. 10., 13. 11., 11. 12. o 12,00 h dvoj-
minútovým stálym tónom po predchá-
dzajúcom informovaní obyvateľstva 
prostredníctvom miestneho rozhlasu. 

-ds-



3

Šintavský spravodajMÁJ 2009

OZNAMY OBECNÉHO ÚRADU

Výsledky hlasovania 
z voľby prezidenta SR

Okrsková volebná komisia v Šintave 
oznamuje výsledky hlasovania z volieb 
prezidenta SR. 
Dňa 21.3.2009: v 1. kole:
počet zapísaných voličov: 1428 
počet zúčastnených voličov: 613 
1. Ivan Gašparovič 356 hlasov
2. Iveta Radičová 145 hlasov
3. František Mikloško 38 hlasov
4. Zuzana Martináková 35 hlasov
5. Milan Melník 18 hlasov
6. Dagmara Bollová 14 hlasov
7. Milan Sidor 7 hlasov
Dňa 4.4.2009 v 2. kole: 
počet zapísaných voličov 1432 
počet zúčastnených voličov 785 
počet platných hlasov 781 
1. Gašparovič Ivan 553 hlasov 
2. Radičová Iveta 228 hlasov
Účasť voličov 54, 8 %. 

Nový zákon o sociálnych službách
Vážení občania, dňa 1. januára 2009 nado-

budol účinnosť nový zákon NR SR 448/2008 
Z.z. o sociálnych službách a o zmene a do-
plnení zákona č. 455/1991 Zb. o živnosten-
skom podnikaní (živnostenský zákon) v zne-
ní neskorších predpisov, ktorým sa zmenili 
podmienky na prijatie občanov do zariade-
nia sociálných služieb (ZSS) a poskytovanie 
opatrovateľskej služby.

Ak máte záujem o poskytnutie opatrovateľs-
kej služby alebo umiestnenie v ZSS je nutné 
podať na tunajšom obecnom úrade žiadosť 
o posúdenie odkázanosti na sociálnu službu. 
Žiadosť si vyzdvihnete u p. Holbíkovej, ktorá 
vám podá bližšie informácie. Následne bude 
vyhotovený lekársky posudok posudkovým 
lekárom, sociálny posudok a vydané rozhod-
nutie o odkázanosti na sociálnu službu. 

V druhom kroku je potrebné, aby ste si 
podali žiadosť o poskytovanie opatrovateľs-
kej služby alebo umiestnenie v ZSS spolu 
s právoplatným rozhodnutím o odkázanosti 
na sociálnu službu, na základe ktorej uza-
tvorí s vami poskytovateľ sociálnej služby 
zmluvu o poskytovaní sociálnej služby. 

Žiadosť o uzatvorenie zmluvy o poskytnutie 
opatrovateľskej služby sa podáva na tunajší 
obecný úrad. Žiadosť o uzatvorenie zmluvy 
o umiestnenie v ZSS sa podáva priamo v za-
riadení. K žiadosti o uzatvorenie zmluvy o po-
skytovaní sociálnej služby je potrebné doložiť 
nasledovné prílohy: právoplatné rozhodnu-
tie o odkázanosti na sociálnu službu (vydá 
obec), potvrdenie o príjme za predchádza-
júci kalendárny rok, doklady o majetkových 
pomeroch (čestné vyhlásenie), iné doklady, 
ktoré sú podkladom pre uzatvorenie zmluvy 

Podrobnosti o poskytovaní sociálných slu-
žieb, o spôsobe a výške úhrad za sociálne 
služby upravuje vydané Všeobecne záväzné 
nariadenie obce č. 24/2009. VZN sa vzťahu-
je na poskytovanie sociálnej služby, na rieše-
nie nepriaznivej sociálnej situácie z dôvodu 
ťažkého zdravotného postihnutia, nepriazni-
vého zdravotného stavu alebo z dôvodu do-
vŕšenia dôchodkového veku v zmysle zákona 
č. 448/2008 Z.z. o sociálných službách.

Marianna Holbíková

Nebezpečenstvo vzniku požiarov
 v jarnom období

S príchodom jari sa v prírode vytvárajú podmienky pre zvýšené nebez-
pečenstvo vzniku požiarov. V spomínanom ročnom období sa prebúdza 
príroda, ktorá môže byť ohrozená nedbalosťou občanov, ktorí svojvoľne 
spaľujú horľavé látky na voľnom priestranstve v blízkosti lesných poras-
tov a objektov.

V okrese Galanta vzniklo v roku 2008 celkovo 193 požiarov so škodami 
za 643742,95 €, pri ktorých bola jedna osoba usmrtená a osem osôb 
bolo zranených.

V odvetví poľnohospodárstva a lesného hospodárstva vzniklo 51 po-
žiarov so škodami za 110641,97 €. Uvedené prípady varujú, preto je po-
trebné si uvedomiť nebezpečenstvo pri činnosti s ohňom. Upozorńujeme 
vás na dodržiavanie príslušných predpisov o ochrane pred požiarmi. 

Vypaľovanie porastov bylín, kríkov a stromov je zakázané!
Upozorňujeme aj milovníkov prírody, ktorí svoj voľný čas trávia na čer-

stvom vzduchu, že oheň možno klásť len na určených miestach a zvý-
šenú pozornosť venovať jeho uha-
seniu po odchode z miesta ohniska. 
Treba si uvedomiť, že lesy a prírodné 
prostredie sú našim bohatstvom, kto-
ré vytvorila sama príroda a aj človek. 
Dodávajú nám zdravie a z ekologic-
kého hľadiska plnia nenahraditeľnú 
funkciu.

Želáme vám pokojné prežitie jarného 
obdobia a príjemný pobyt v prírode. 

-ds-

Prečo nikdy nezačať s drogou...
Droga zožerie celý tvoj život, zničí všetko, čo máš. Poškodenie dôležitých 

orgánov po drogách sa neprejaví hneď, marihuana sa ukladá v myelínových 
obaloch v mozgu,človek začína mať choré myslenie, je agresívny, zmláti 
dieťa, ktoré mal predtým rád, jeho potomkovia sa môžu narodiť poškodení.

Stalo sa, že narkomanke sa narodilo dieťa bez rúk. Dnešné drogy 
nezabíjajú tak ako heroín, len poškodzujú mozog, pľúca, črevá... Ľudia 
sa stávajú starcami veľmi rýchlo, no vyzerajú normálne, zdá sa, akoby 
sa nič nezmenilo, ale mnohé 18 - ročné dievčatá sú už v prechode - 
nikdy nebudú mať deti. Narkomani, hoci sa predtým dobre učili, ťažko 
zmaturujú, lebo im „mariška“ poškodí pamaťové centrum. Dvom veľmi 
dobrým študentkám ktosi „poradil“, že po amfetamíne sa človeku ľahšie 
učí. Kúpili si gram, zobrali po dávke, jedna si poškodila srdce a zomrela 
ešte toho dňa, druhá si poškodila mozog, dodnes leží, pozerá sa 
do povaly. Už niekoľko rokov je úplne ochrnutá. Nikdy predtým nebrali 
drogy... Nikdy nevieš, čo v tej dávke, ktorú si kupuješ, je. Fantázia dílerov 
je veľká, ich nezaujíma, čo to s človekom spraví. To nie sú super kamoši, 
ktorí ti chcú spríjemniť párty, sú to lotri, ktorí potrebujú tvoje peniaze! 
Chcú,aby im každý, kto si raz kúpi drogu, až do smrti donášal peniaze. 
Producenti majú jediný cieľ, aby droga, ktorá sa pokladá za neškodnú, 
vytvárala závislosť už po prvom požití.

Dnešná fi lozofi a hovorí, že všetko v živote treba vyskúšať. Ale nie 
všetko je pre ľudí. Jedol už niekto z vás výkaly?

Pharm. Alena Matulová

Odchyt túlavých psov
V mesiaci apríl sa v našej obci 
uskutočnil plánovaný odchyt 
túlavých psov, ktorí sa voľ-
ne pohybovali po verejnom 
priestranstve. Takáto akcia 
bude v budúcnosti prebiehať 
pravidelne, preto vás upozorňu-
jeme, aby ste si na svojich psov 
dávali pozor a zamedzili ich voľ-
nému pohybu po uliciach, za čo 
vám určite bude vďačná väčši-
na spoluobčanov.               -ds-

Zmena otváracích hodín v knižnici
Dovoľujem si vás upozorniť na zmenu otváracích hodín v miestnej knižnici 
na štvrtok od 14:00 hod - 16:00 hod a v sobotu od 14:00 - 16:00 hod. 

Milada Pisárová
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pohľad na „Porondu“

ŠINTAVAN s.r.o., Nitrianska 509, 925 51 Šintava

Spoločnosť ŠINTAVAN s.r.o., Šintava ponúka:

Predaj bude v dňoch:

IČO: 34136720, IČ DPH: 2020372112, tel.: 031/789 4025, fax: 031/789 5371, e-mail: sintavan@slovanet.sk

nepasterilizované čerstvé
plnotučné kravské 
mlieko
balené v 1,5 l 
fľašiach

1,5l

0,70 €
(21,09 Sk)

UTOROK - ŠTVRTOK
od 17.00 do 18.00 hod.

na Mierovom námestí pri požiarnej zbrojnici 
v Šintave a na vrátnici spoločnosti.
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Svoje vyznanie šintavskej škole 
a niektorým učiteľom si už vyjadrila 
v špeciálnom čisle nášho občasní-
ka. Chcem sa opýtať na tvoj postoj 
k našej obci, ako často sem chodíš? 
Ako sa ti obec páči? 

Do Šintavy chodím v posledných 
rokoch zriedka, no je to ako s dobrým 
priateľstvom. Na to krásne rada 
spomínam a keď tam prídem, všetko 
je mi také známe a blízke, akoby som 
ani nikdy neodišla. A ak už idem, tak 
je to na cintorín, kde ležia moji rodičia. 
Koľkokrát, cestou z predstavení po 
Slovensku som rodičom i o druhej 
v noci niesla kytice a ďakovala im za 
to, akí ku mne boli! Zaujímavé, že som 
tam ani v noci nemala strach. Skôr by 
som povedala, že šintavský cintorín je 
veľmi pekný. Môj ocko na ňom kedysi 
vysadil množstvo tují a to ho robí ešte 
malebnejším.

Koho v Šintave navštevuješ?
Rada sa stretnem s každým, koho 

som z detstva poznala, no na návšte-
vy času nezostáva. A ak, tak zájdem 
za rodinou na Vinohrady a postojím 
chvíľu pred naším domom...

Ako si spomínaš na svoje 
detstvo? 

Šintava ma fascinovala od malička. 
Ako deti sme mali úžasné možnos-
ti vyjašiť sa popri Váhu, či v hájoch 
a bagroviskách, čo je pre takú dob-
rodružnú povahu, ako mám ja, ideál-
ne miesto! V kostole som odspievala 
stovky responzorií a keď lipy a ľalie 
v júni rozvoniavali do okolia, nebolo 
krajšieho miesta na svete. Dodnes si 
pamätám tie krásne maľby na stenách, 
dvanástich apoštolov i krásne krištáľo-
vé lustre, len škoda, že tam už nie sú!! 
A mňa by zaujímalo, kde sú?!

Aká bola tvoja životná cesta 
za kariérou speváčky?

Moja cesta ku spievaniu bola akoby 
predurčená a šlo to pomerne ľahko. 
Naši spozorovali môj talent a výrazne 
ma v ňom podporovali. Ľudová škola 
umenia na akordeóne, spievanie v zbo-
re "Škovránok", spevácke a recitačné 
súťaže boli výplňou mojich dní a pres-
ne tak som si to predstavovala. Okrem 
splavovania Váhu s ockom na veľkom 

kanoe, mojím najobľuúbenejším bol 
spev a na medziposchodí nášho domu 
som trénovala koľkokrát i zo dve-tri ho-
dinky a naši boli tak tolerantní k mojim 
záľubám, že to strpeli. A ak spievam 
v zaujímavých kútoch Slovenska, či 
sveta, či už je to v divadle, na even-
te, či v Mongolsku, Švajčiarsku a či v 
Amerike československým emigran-
tom, vždy si poviem, aké nádherné po-
slanie mi vybrala Prozretelnosť. A som 
vďačná.

Čomu sa v súčasnosti venuješ? 
Tento rok bol pre mňa rokom obrov-

ských zmien. Predala som dom a kúpi-
la som nový v krásnom prostredí, ktoré 
je na tvorbu ideálne. Do leta musím do-
končiť detskú knižôčku. O jednom roz-
pracovanom projekte zatiaľ iba hmlis-
to, aby sme ho neuriekli a potom ma 
čaká muzikálový festival v júli. V lete 
sa budem venovať tvorbe nového CD, 
kde budú skladby s rytmami samby, 
rumby a salsy, pomiešané s hudbou 
rómskeho etnika.

Povedz nám niečo o tvojej 
rodinke

Zmena domu a okolia vniesla zmenu 
do našich životov, no v tom pozitívnom 
zmysle slova. Naučila som sa v novom 
prostredí oveľa lepšie zadeľovať čas a 
akosi i výchova mojej dcérky sa mi tu 
zdá hravejšia.. S mojou prácou sa to 
iba dopĺňa a ona už so mnou môže ab-
solvovať rôzne predstavenia, dokonca 
si to užíva a zapája sa do moderovania. 
Nedávno predvádzala módu na mód-
nej prehliadke, už ako ostrieľaná mo-
delka. Sophia Laura rastie ako z vody, 
hrá na fl autu a na klavíri a poučuje ma, 
ako mám spravne hovoriť po nemecky 
a nechápe môj akcent!

Vysvetľuje mi anatómiu, aj pôvod 
Indiánov, vznik vesmíru a celá ulica 
sa z nej, vrátane mňa, teší, (keď ide 
spinkať, alebo kresliť v okoli zavládne 
kľud..)

Ako zvládaš úlohu matky, speváč-
ky, a moderátorky zároveň? Kto ti 
pomáha pri výchove  a starostlivos-
ti o malú Sophiu Lauru? 

Počas večerných predstavení nám 
stále pomáha naša sesternica Gitka 
Molnárová a pre dcérku je ako babinka 

zo Slovenska - keďže ja už rodičov ne-
mám. Z času na čas chodíme starkým 
do Salzburgu a to je pre ňu svet plný 
objavov a dobrodružstiev, ako pre mňa 
kedysi Šintava. 

Si veľmi energická, plná života, 
kde čerpáš energiu, úsmev, radosť, 
ktorá z teba sála?

Tá energia a úsmev, ako hovoríš, sú 
dané v DNA a ja s tým nič nenarobím. 
Môžem byť iba pokorná a povďačná, že 
sa mi chce stále bicyklovať, korčuľovať 
a skákať na trampolínach, lebo moja 
dcéra by ma i tak prinútila. Okrem toho 
sa predsa niekto musí postarať o dom, 
trávnik, účty, poistenia a rovnako dob-
re zaspievať, preto dobrým vitamínom 
je dobrá vôľa, čo všetko zdolá - tak ho-
vorila moja babička.

Pri svojej práci veľa cestuješ, 
ktorá krajina na teba urobila 
najväčší dojem a prečo? 

Krajina, ktorú chcem ešte raz navští-
viť a ktorá sa mi silne vryla do duse, 
mysle i tela, je Jordansko. Avšak aj 
Florida, či Thajsko ma lákajú znova 
okúsiť tie úžasne teplé moria. 

Ako rada relaxuješ? Pri čom si 
najviac oddýchneš?

Tento rok si chcem hlavne užiť môj 
domček so záhradkou a lietadlám 
iba kývam. Práve dnes som si užila 
jedno z najkrajších svitaní!!! - u mňa 
doma, na záhrade.. A tam mám aj 
ten skvelý a pokojný relax, prepletený 
spevom najonakvejšieho vtáctva, 
tichými labkami prebehujúcich zajacov 
a srniek a občasného škrekotu 
bažantov. Paráda.

Ďakujeme za rozhovor. 
Zuzana Endelová

Naša rodáčka: Marcella Molnárová - 
speváčka a moderátorka vždy s úsmevom na tvári

Reštaurácia Merkúr 

Vás pozýva na príjemné 
posedenie do svojich 

vynovených priestorov.
Otváracie hodiny: 
9,00 - 22,00 hod, 

v piatok a v sobotu 
od 9,00 - 24,00 hod.

Tešíme sa na Vás!s obľúbenou pani učiteľkou 
Mgr. M. Szűgyénovou
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Marcella zaspievala aj 
na oslavách 50. výročia školy

foto: tomas@kubacka.tk

s dcérkou Sophiou Laurou
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Beh Šintavou
1. apríla bežali žiaci školy beh oslobodenia. 

Pripomenuli si tak deň oslobodenia našej obce. 
V tabuľke uvádzame mená víťazov jednotlivých 

kategórií. 

KATEGÓRIA 1. miesto 2. miesto 3. miesto

Chlapci
1. – 2. trieda

T. Tóth 
2. trieda

P. Ďuračka
2. trieda

T. Kavoň
2. trieda

Dievčatá
1. – 2. trieda

M. Magyarová 
1. trieda

N. Machová
2. trieda

A. Ištoková
2. trieda

Chlapci
3. – 4. trieda

M. Javor
4. trieda

A. Javor
4. trieda

M. Štrofek
4. trieda

Dievčatá
3. – 4. trieda

M. Kubátová
3. trieda

M. Hladká 
3. trieda

P. Maškovičová
4. trieda

Chlapci
5. – 6. trieda

K. Šípoš
5. trieda

D. Barák
6. trieda

Ľ. Števík
5. trieda

Dievčatá
5. – 6. trieda

S. Pavlovičová
5. trieda

S. Šmátralová
6. trieda

N. Dunajovcová
6. trieda

Chlapci
7.,8.,9. trieda

T. Barák
9. trieda

M. Javor
9. trieda

P. Sedlaček
9. trieda

Dievčatá
7.,8.,9 trieda

D. Zacharová
8. trieda

M. Kuníková
8. trieda

M. Popelková
8. trieda

Pasovanie prvákov do cechu čitateľov
V jedno obyčajné popoludnie sa tretiacka trieda na našej škole 

zmenila ako šibnutím čarovného prútika. Všade viseli balóny, konfe-
ty, písmená a záhadne slávnostnú atmosféru dotvárali rozprávkové 
postavy, ktoré navôkol rozdávali dobrú náladu a boli plné očaká-
vania, či zvládnu úlohy, ktoré im boli zverené. Pod maskami šaša, 
Pipi Dlhej pančuchy, piráta, Červenej čiapočky a iných rozprávko-
vých postáv sa ukryli žiaci tretej triedy, ktorí spolu s pani učiteľkami 
pripravili zábavné popoludnie pre kamarátov z prvého ročníka. Pr-

váci práve zvíťazili nad pani 
Abecedou. Zvládli všetky 
slučky, čiarky a skamarátili 
sa aj s posledným písme-
nom. Naučili sa čítať a tento 
prvý veľký školský úspech 
bol vhodným dôvodom na 
oslavu. Pani učiteľka Mgr. 
Slováková, prezlečená za 
učiteľku mágie, priviedla 
svojich žiakov do rozprávky. 
Prváci bez problémov spoz-

nali všetky rozprávkové bytosti, ktoré na nich čakali. Z kúzelného 
vrecka si vylosovali farbu, pomocou ktorej sa rozdelili do skupín.

Až teraz sa začala pravá zábava. Žiaci riešili množstvo zaujíma-
vých úloh zameraných na čítanie s porozumením. Triedili písmená, 
skladali slová, vety, čítali rozprávku, hľadali skryté slová v školskej 
knižnici, spievali, navliekali korále 
pre princeznú, ale v prvom rade 
sa zabávali a dokazovali sebe i 
ostatným, že s písmenami už pro-
blém nemajú.

A prečo to všetko vlastne 
robili? Nuž preto, že chceli byť 
pasovaní do rádu čitateľov. Ich 
úsilie sa vyplatilo. Na záver 
príjemne stráveného popoludnia 
ich učiteľka mágie slávnostne 
pasovala. Žiaci so zdvihnutými 
prstami  prisahali na kúzelný 
meč, že budú knihám verní počas 
celého života, že ich budú čítať, chrániť a vážiť si ich. Po zložení 
prísahy dostal každý prvák  krásnu rozprávkovú knihu. Až čas 
ukáže, či svoj sľub naozaj dodržia.

Veríme, že o rok sa rád čitateľov rozrastie a budú doňho pasovaní 
ďalší šikovní prváci, pre ktorých sa kniha stane novou kamarátkou.

Mgr. P. Krivosudská

2x foto: Elvis Angelmaier

Deň učiteľov 
Aj tento rok si učitelia šintavskej školy svoj sviatok pripomenuli 

posedením pri slávnostnom obede. Pri príležitosti osláv niektorým 
z nich boli na návrh riaditeľa školy udelené starostom obce ďakovné 
listy.  Poďakovanie a slová uznania a vďaky v mene starostu pred-
niesla p. Janka Tóthová, pracovníčka obecného úradu. 

Ďakovný list za to, že sa svojou zodpovednou a svedomitou prácou 
podieľa na rozvoji MŠ Šintava hlavne v oblasti výchovy a vzdeláva-
nia ale i riadenia si prevzala p. Mária Hrabíková, zástupkyňa riaditeľa 
pre materskú školu Je dlhoročnou pracovníčkou školy, medzi deťmi 
obľúbenou. Organizačne zabezpečovala oslavu 50. výročia školy.
Mgr. Nina Kubačková, zástupkyňa riaditeľa pre základnú školu, bola 
ďakovným listom vyznamenaná za svoju zodpovednú a svedomi-
tú prácu, ktorou sa podieľa na rozvoji ZŠ Šintava hlavne v oblasti 
výchovy a vzdelávania, riadenia. Organizačne zabezpečovala pro-
jektové stretnutie Socrates a spoluprácu so školami zo zahraničia. 
V neposlednom rade poďakovanie v podobe ďakovného listu patrí aj 
Mgr. Márii Vojtechovej za jej mimoriadne výsledky dosiahnuté so ži-
akmi v rôznych súťažiach na okresnej, krajskej úrovni, hlavne v ob-
lasti umeleckého prednesu a športu, ktorými robí dobré meno nielen 
škole, ale aj obci. Taktiež za pomoc pri kultúrnych slávnostiach.

Na svoje pani učiteľky a ich sviatok si spomenuli aj žiaci v škole.  
Zuzana Endelová

ŽIVOT V ŠKOLE Triedy v škole i v škôlke 
sú vybavené novým nábytkom 
Prekvapenie v podobe nového nábytku 

čakalo na deti v materskej škole po vianočných 
prázdninách. Okrem neho detičky dostali aj 
nové koberce a hračky. Toto všetko im pripravili 
rodičia, ktorí v spolupráci s vedením školy a obce 
zabezpečili výmenu starého nábytku. Pomohli 
aj štedrí sponzori, ktorí obdarili deti množstvom 
nových hračiek a výtvarných pomôcok, aby im 
spríjemnili ich pobyt v materskej škole. Všetkým 
obetavým rodičom v mene našich šťastných 
detí srdečne ďakuje celý kolektív pracovníkov 
materskej školy.

Taktiež niekoľkoročný nábytok v triedach ško-
ly sa postupne vymenil za nový, moderný. 

text a foto Zuzana Endelová
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Najstarší z víťazov položili spoločne so starostom veniec 
pod pamätnú tabuľu na budove obecného úradu.
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Info z polície 
* 1. januára 2009 bol dokumentovaný už opa-
kovaný prípad nebezpečného vyhrážania a ublí-
ženia na zdraví v našej obci medzi manželmi, 
prípad prevzal vyšetrovateľ.
* 16. januára 2009 - priestupok proti majetku 
- poškodenie vstupných dverí na COOP Jed-
nota v obci pri Reštaurácii Merkúr
* v ten istý deň bol dokumentovaný prípad ne-
bezpečného vyhrážania s ublížením na zdraví 
medzi synom a matkou – prípad prevzal vyše-
trovateľ
* 17. januára 2009 - bol dokumentovaný prípad 
priestupku proti občianskemu spolunažívaniu 
medzi osobami žijúcimi v jednej domácnosti - 
postúpené na Obvodný úrad v Galante
* 21. januára 2009 - dokumentovaný prípad 
krádeže vo vozidle zn. AUDI A6, z ktorého 
bolo odcudzené autorádio – prípad realizova-
ný OO PZ Sereď
* 7. marec 2009 - bol dokumentovaný prípad 
drobného poškodzovania okien na neobýva-
nom rodinnom dome v našej obci
* 27. marec 2009 - bol dokumentovaný prípad, 
kde neznámy páchateľ odcudzil v obci Šintava 
na ulici Vinohradskej z nákladného motorové-
ho vozidla presne nezistené množstvo moto-
rovej nafty
Naši občania sa dopúšťajú trestnej činnosti 
taktiež aj na iných miestach, nielen v našej 
obci: 21. februára 2009 - v nočných hodinách 
bol občan Šintavy zadržaný hliadkou OO PZ 
v meste Sereď, kde pri bezpečnostnej prehlia-
dke boli u osoby nájdené drogy a 13. marca 
2009 - bol zadržaný občan Šintavy v OD Lidl v 
Seredi pri krádeži tovaru

Informácie poskytol: 
ppráp. Marek JAVOR, OOPZ Sereď. 

ORGANIZÁCIE V OBCI
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Vstúpte medzi nás
Vážení spoluobčania, priatelia dôchodcovia!
Obraciam sa na Vás ohľadne zvýšenia členskej základne Jednoty 

dôchodcov na Slovensku (JDS). Naša základná organizácia JDS je 
základnou organizačnou jednotkou Jednoty dôchodcov Slovenska. 
Toto občianske združenie v rámci Slovenska v roku 2008 malo 74997 
členov, čím sa v počte členov radí medzi popredné organizácie SR.
Jednota dôchodcov vo svojej činnosti sa zameriava na skvalitnenie 
života dôchodcov najmä: chráni práva a oprávnené požiadavky 
dôchodcov na spravodlivé a dôstojné dôchodkové zabezpečenie, 
na dobrú zdravotnú a sociálnu starostlivosť, poskytuje sociálnu, 
zdravotnú a právno-poradenskú činnosť svojim členom, stará sa 
o kultúrnu, športovú a spoločenskoprospešnú činnosť svojich členov, 
organizuje dobrovoľnícku činnosť a vedie starších ľudí k vzájomnej 
pomoci, zabezpečuje liečebné, rehabilitačné pobyty členov v kúpeľoch. 
V našej obci žije 345 dôchodcov, v ZO JDS je však organizovaných iba 
52 členov, obraciam sa preto na Vás, vážení dôchodcovia, podporte 
našu stavovskú organizáciu a vstúpte do našich radov!

Ostávam s pozdravom: „V jednote je sila!“
Ing. Jozef Bavúz, predseda ZO JDS

FOTOREPORTÁŽ
Pochovávanie basy 

rok 2009

Výbor členskej základne Jednota - SD informuje
Poslednú marcovú nedeľu sa uskutočnila členská schôdza členov 

základne Jednota - Spotrebné družstvo. Schôdzu poctil návštevou 
starosta obce a za Predstavenstvo J-SD Galanta p. Mária Čirkeová.

Dňom 24. 4. 09 strácajú platnosť niektoré články stanov zo dňa 16. 4. 
2007 a nahradzuje ich nová úprava (bližšie informácie podá p. Ján 
Kolárik). Upozorňujeme členov, ktorí nemajú usporiadaný členský 
vzťah pre úmrtie člena rodiny, aby členský podiel súrne usporiadali 
podľa nových stanov. Na nárok na vrátenie, resp. prepis na člena 
rodiny je už veľmi krátka doba.

Ďakujem za porozumenie.                    Ján Kolárik, predseda VČZ

Fašiangové popoludnie
Fašiangové obdobie sme sa rozhodli aj my v našej 

obci spestriť milým podujatím. V nedeľnom „Fašian-
govom popoludní“ vo farskom centre sa predstavili 
deti z umeleckého krúžku veselou hrou „Čin – čin“. 
Svoje vystúpenie obohatili piesňami a tančekmi. 
V hre účinkovali: F. Tóth, S. Matulová, A. Krivo-
sudská, J. Mizerík, N. Dunajovcová, M. Šmátrala, 

H. Bobuľová, A. Javor, D. Barák a T. Tóth. Krúžok 
vedie a hru nacvičila p. učiteľka M. Vojtechová.

Ďalšími účinkujúcimi boli speváci mužského 
spevokolu, ktorí prítomným zaspievali staré 
šintavské piesne. Pri tejto príležitosti sa rozhodli 
prijať meno „Rozmarín“. V spevokole spievali: J. 
Ščevík, Š. Javor, V. Javor, M. Šulák, J. Kubányi, A. 
Molnár, K. Herceg, Š. Zemko, J. Holbík, J. Šulák, 
R. Pavlovič, M. Tvarožek, J. Turoň (foto zľava do 
prava). Do spevokolu patria a z dôvodu ochorenia 
sa nemohli zúčastniť E. Holička, Š. Koričanský, V. 
Miklošík a J. Fecenko. Na harmonike hral T. Molnár. 
Hudobným pedagógom súboru je M. Vojtechová.

Divákom sa vystúpenie páčilo a s radosťou si 
s účinkujúcimi zaspievali. 

Ľudmila Hercegová

foto: Václav Jurčaga
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Narodila sa:
Eliška Markusková, č. d. 720

SPOLOČENSKÁ RUBRIKA

Z HISTÓRIE

Najstaršou občiankou obce je 99-ročná pani 
Mária Heráková

Vo februári tohto roku oslávila táto mamič-
ka, babička, pra i praprababička krásnych 99 
rokov. Ako nám v rozhovore povedala, za svoj 
úctihodný vek vďačí najmä tomu, že prežila 
skromný a ťažký život. Ale tiež je v tom azda aj 
trochu genetiky. Jej rodičia sa síce takého vy-
sokého veku nedožili, ale jej dvaja strýkovia žili 
vyše sto rokov. Aj jej teta sa dožila 90 rokov. 

Pani Mária pochádza z piatich detí, ona 
vychovala svojich šesť, päť dcér a jedného 
syna. Vydávala sa 19-ročná. Všetky jej deti 
sú už v dôchodku, najmladšia dcéra má vyše 
60 rokov.

Po celý život plietla koše, ktoré chodila aj 
sama naložené na chrbte predávať. Inak sa sta-

rala o deti 
a domác-
nosť. 

Pani Mária sa veľmi teší na svoj vek dobrej 
pamäti a ešte jej aj zdravie slúži. Pobolieva-
jú ju ale nohy. Stará sa o ňu najstaršia dcéra 
Ľudmila, ktorá oslávi tento rok svoje osem-
desiate narodeniny.

Každoročne si na jej narodeniny spome-
nie aj starosta obce, navštívi ju s kytičkou 
kvetov. Pani Máriu to vždy veľmi poteší.

text a foto: Zuzana Endelová

Z obecnej kroniky:
obecný vodovod dnes a kedysi 

Pre mnohých je voda samozrejmosťou. Otočia vodovodný 
kohútik a voda tečie. Už je tomu 40 rokov, čo máme obecný 
vodovod s kvalitnou pitnou vodou (1967 - 1969). Dnes je 
každá domácnosť napojená na vodovod. No pred rokom 
1969 to bolo inak.

V obci boli v minulosti problémy s pitnou vodou. Niežeby 
nemali ľudia studne. Mali studne kopané, niektoré do hĺbky 
25 m. Vykopanie takejto studne bolo náročné a nebezpečné. 
Studne vykladali tehlou, neskôr betónovými skružami 
(kaďami). Najskôr bola voda zo studne ťahaná lanom s hákom, 

pripevneným dreveným „kýblom“- vedrom, ktorým naberali vodu zo studne. Lano bolo 
pripevnené na dlhej tyči. Neskôr sa používalo koleso s reťazou, ktorá sa navíjala na drevený 
valec s dreveným alebo cínovým vedrom. Kronika uvádza, že v r. 1933 bolo 58 studní, 
neskôr určite viac.  Problém bol však v tom, že voda bola zdravotne závadná. Nebola vhodná 
na pitie, ani na varenie, tiež ani na pranie. Slúžila na napájanie 
dobytka a polievanie. Obyvateľstvo zásobovala dobrou pitnou 
vodou obecná artézska studňa, nachádzajúca sa v strede 
obce pred bývalým „šenkom“ Jozefa Fandela. V r. 1936 bola 
studňa prikrytá betónovou príklopkou a začiatkom 50-tich 
rokov bola prerobená na elektrický pohon. Táto studňa je 
ešte i dnes v parku pri reštaurácii Merkur. 

Z tejto studne si nosili ľudia vodu do svojich domácností 
v „kýbloch“, ktoré zavesili na vážky. Vážky dali na plecia 
a pomaly išli do svojich kuchýň. Tu bývala tzv. vodová lavička 
na „kýble“ s vodou a pri nich hrnček. 

Veru vzácna to bola voda. Tou sa neplytvalo, ako sa to robí dnes. Naučme sa vážiť si vodu 
tak, ako si ju vážili naše matere a staré matere, keď ju nosili na svojich pleciach. Od nej 
závisí náš život.

Ešte prosba na všetkých čitateľov. Kto má doma spomínané vážky a je ochotný ich 
poskytnúť, alebo ich fotografi u, ako aj poznatky o studni a ukončení jej prevádzky, nech to 
oznámi na obecnom úrade, alebo u p. Hercegovej.

Ľudmila Hercegová

Staré 
šintavské 
výrazy:

kopále – veľké zuby
šlajer – závoj
ščípky – sušené jablká
šnuptichel – vreckovka
čapaté – krivé
sekíruvat – rozkazovať
špangla – sponka
tepich – koberec
hanšpígel – neposedný 
chlapec
lepeták – motýľ
fusakla – ponožka
cajch – kvasnice
kókus – margarín
kvicht – závažie
kvintáky – korčule
prucel – vesta
perna – pera
kasna – skriňa
patália – nepríjemnosť, 
problém
rajségla – pripinačka
očut – počuť
Staré šintavské výrazy, 
poskytli:
Mária Pavlovičová, 
Melánia Lenčéšová, 
Katka Markusková, 
Alica Šuláková, za čo im 
ďakujeme.

dcéra s matkou

Opustili nás:
Stanislav Cuninga, 69 rokov 
Teofi l Bednarovič, 72 rokov 

Viliam Suhay, 74 rokov 
Anna Bednarovičová, 79 rokov

Ján Suhaj, 56 rokov
Jaroslav Horák, 78 rokov

Uzatvorili manželstvo:
17. 1. 2009 - Jana Marcinkechová 
zo Šintavy a Matúš Bilka z Vinohra-
dov nad Váhom 
13. 2. 2009 - Pavol Andrášik a Adria-
na Wongreyová zo Serede, 
14. 2. 2009 - Tomáš Molnár zo Šinta-
vy a Andrea Adámeková zo Serede, 
21. 2. 2009 - Ing. Ján Krištof z Brati-
slavy a Blanka Zubčáková z Malaciek 
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Artézska studňa dnes 

Ľubomír Tkáč
www.tkaclubomir.sk

 autodoprava, 
zemné práce, ubytovňa, 

pneuservis, predaj sypkých 
stavebných materiálov, 

služby žeriavmi
Galantská 744, 925 63 Dolná Streda

  031/7892182  031/7892589
  0903/755183  l.tkac@mail.t-com.sk
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foto: archív Marián Holbík

Artézska studňa kedysi 
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Má titul vicemajstra sveta
V poslednom rozhovore so športovou osobnosťou našej obce 

sme sa s pánom PaedDr. Milošom Kabátom dostali po jeho 
predsavzatia. V roku 2008 ho čakali majstrovstvá Európy 
a Majstrovstvá sveta.

To, že predsavzatia  a výzvy berie vážne aj dokázal. Na ME v Špa-
nielskom meste Sitges získal tretie miesto. Karibské ostrovy Gaude-
loppe mu na MS priniesli vynikajú-
ci úspech. Tým je titul vicemajstra 
sveta.
Srdečne blahoželáme!

Pri svojom športe sa stretáva z via-
cerými prekážkami, ako je napr. 
zháňanie sponzorov, zorganizova-
nie času na tréning pri plnej pracov-
nej vyťaženosti, strasti prísnej diéty 
a tvrdého tréningu. Neobchádza-
jú ho ani zdravotné ťažkosti, keď 
sa naposledy musel vysporiadať 
s operáciou slepého čreva a zápa-
lom cýst v lebečných dutinách. 

I napriek takýmto problémom sa 
stále venuje športu. Má pred sebou 
totiž ďalšiu veľkú výzvu, stať sa majs-
trom sveta v kulturistike. Majstrov-
stvá sa uskutočnia v Južnej Afrike 
31. októbra tohto roku. Držme mu 
preto spoločne palce! A o tom, ako 
sa mu to podarí, vás budeme infor-
movať aj na stránkach nášho Šin-
tavského spravodaja.

spracoval: JUDr. Jozef Pavlovič
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Patrí medzi najlepších
Predstavujeme vám Maroša 

Tótha, predsedu Okresného 
výboru nevidiacich a slabo-
zrakých v Galante, člena vý-
boru ZO SZZP Šintava a čle-
na výboru KZPŠ Šintava. Nie 
je iba funkcionárom v rôznych 
organizáciách, ale predovšet-
kým je úspešným športov-
com a to v rôznych športoch. 
Radi by sme predstavili 
niekoľko z jeho úspechov. 
Cyklistika: v rámci sekcie nevidiacich a slabo-
zrakých športov majstrovstiev Slovenska získal 
v roku 2008 titul Majster Slovenska. Tento titul 
je o to vzácnejší, že ho dosiahol v dvoch kate-
góriách a to na 40 km a 11 km, takže tento titul 
je dvojnásobný. Na majstrovstvách v európskom 
pohári v kategórii nevidiaci v Terchovej dosiahol 
vynikájúce 9. miesto. Tento rok by sa mal zú-
častniť na európskom pohári v Belgicku.
Kolky: je reprezentantom TJ Slovan Duslo Šaľa. 
Výrazným podielom bolo to, že sa jeho klub pre-
bojoval do prvej ligy majstrovstiev Slovenska 
v kategórii nevidiacich a slabozrakých športov-
cov Slovenska. V kategórii jednotlivcov dosiahol 
vynikajúce 4. miesto v majstrovstvách Sloven-
ska. Na medzinárodnom turnaji v Českých Ro-
kycanoch 2. miesto. V Prahe na mikulášskom 
turnaji dosiahol 1. miesto. V Šali na vianoč-
nom turnaji s medzinárodnou účasťou krásne 
1. miesto.

Ďalším športom nášho Maroša je stolný tenis, 
kde dosahuje tiež výborné výsledky na úrovni 
okresu, kraja, i na medzinárodnej úrovni. Získal 
titul majster Slovenska vo svojej kategórii. 
Za jeho úspechy v ňom bol aj dňa 31. marca tohto 
roku ocenený. V šalianskom dome kultúry bol 
vyhodnotený spomedzi vari 50-tky ocenených 
ako jediný športovec s handicapom nevidiaci 
a slabozraký športovec okresu Šaľa.

 Tak takýto je náš Maroš Tóth - nevidiaci špor-
tovec, kamarát, priateľ, funkcionár, občan ,kto-
rý zviditeľňuje našu obec, člen nášho výboru 
a hlavne dobrý človek, ktorý nezanevrel na svoj 

handicap, ale práve nao-
pak je vzorom ostatným, 
ako sa dá žiť, aj keď sme 
zdravotne postihnutí, tak-
že sme na neho právom 
hrdí a prajeme mu ďalšie 
vynikajúce výsledky, veľa 
úspechov, a hlavne pev-
né zdravie pri reprezen-
tácii našej obce a našej 
organizácie.

Ďakujeme ti Maroško!
výbor KZPŠ Šintava2x foto: Helena Baková

FK Šintava informuje
Vedenie FK Šintava vás, vážení športoví priatelia, chce aj touto 

cestou poinformovať o aktuálnom dianí v FK Šintava. Futbalisti našich 
mládežníckych mužstviev vstúpili do jarnej časti Majstrovstiev okresu 
Galanta, súťažného ročníka 2008/2009, 14. marca 2009 a mužstvo 
dospelých, 15. marca 2009. Mužstvo dospelých v jarnej časti dosiah-
lo vo futbalových zápasoch nasledovné výsledky – v Dolných Salibách 
vyhralo 1:6, vo Veľkej Mači remizovalo 2:2 a v Topoľnici vyhralo 
0:8. Na domácom trávniku porazilo Horné Saliby 4:0 a Mostovú 
3:0. Vedie priebežnú tabuľku majstrovstiev, keď z devätnástich 
zápasov sedemnásť vyhralo, dva remizovalo a ani raz neprehralo, 
s dosiahnutým skóre 92:15, získalo 53 bodov.

Naši chlapci, dorastenci 
bojujú v nadstavbovej čas-
ti majstrovsiev o konečné 
7. až 12. miesto. Na domá-
com trávniku podľahli To-
poľnici 2:4 a vo Váhovciach 
prehrali 6:3.

Naši chlapci, žiaci bojujú 
v nadstavbovej časti majs-
trovsiev o konečné 16. až 
20. miesto. V Matúškove 
prehrali 7:2 a na domácom 
trávniku vyhrali so súperom 
z Čiernej Vody 3:0. 

JUDr. Jozef Pavlovič

www.miraba.sk
ŠINTAVA, Nitrianska cesta
(areál Poľnohosp. družstva - bývalý Gáter)

 : 0908/834615
GALANTA, Bratislavská cesta

(areál Gumožiny)

: 0907/319565
: 031/7801671

Fax: 031/7801673
SEREĎ, Vonkajší rad

(areál Daňového úradu, vchod zozadu)

: 0905/900383

OTVÁRACIE
HODINY:

Pondelok 700 - 1600

Utorok 700 - 1600

Streda 700 - 1600

Štvrtok 700 - 1600

Piatok 700 - 1600

Sobota 700 - 1200

Nedeľa Zatvorené


